

Correction

The article “A case series highlighting the role of different gamma-herpesviruses in Equine Multinodular Pulmonary Fibrosis” in the April 2020, issue of SAT, page 247 (<https://doi.org/10.17236/sat00255>) misstated the pharmaceutical company of a used drug. The correct usage is: A tapering course of dexamethasone was added (*Dexamethasone Galepharm Zurich, Switzerland, 0.1 mg/kg SID, PO for 10 days, 0.05 mg/kg SID, PO for 10 days, 0.05 mg/kg q48 h, PO*). The authors and the editor apologize the mistake.

Korrektur

Im Artikel „Die Rolle von verschiedenen Gammaherpesviren in einer Fallserie von Equiner multinodulärer pulmonalen Fibrose“ in der SAT-Ausgabe vom April 2020, Seite 247 (<https://doi.org/10.17236/sat00255>) wurde bei einem verwendeten Medikament der falsche Hersteller angegeben. Die korrekten Angaben lauten wie folgt: A tapering course of dexamethasone was added (*Dexamethasone Galepharm Zurich, Switzerland, 0.1 mg/kg SID, PO for 10 days, 0.05 mg/kg SID, PO for 10 days, 0.05 mg/kg q48 h, PO*). Die Autoren und die Redaktion entschuldigen sich für den Fehler.